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公司介绍
Company profile



公司简介



公司设备   Company Facility

双机联动6轴数控折弯机
6 axis CNC bending machine  

2*6米激光切割机
CNC laser cutting machine

 通快数控冲床
TRUMPF`s CNC punch  

数控转塔冲床
CNC machining centre

机器人激光焊接自动化单元
Laser welding automation unit  

机器人激光焊接自动化单元
Laser welding automation unit  

自动打磨机
Automatic grinding machine

自动化喷涂生产线
Automatic spraying production line 



检测设备 Test Facility

淋雨试验箱 
Rain test chamber

金属分析仪
Metal analyzer

综合试验台
Integrated Test Platform 

摇摆试验台 
Vibration Table

积分球
Integrating Sphere 

振动试验台 
 Vibration test bench

盐雾试验箱 
Salt test Chamber

灯具光电测试仪
Photoelectric tester of lamps

光泽度仪与电器试验台
Vancometer & Electrical test bench

色差仪
Colorimeter



产品介绍
Product introduction



EYES3D无界APP

3D视频播放

在线2D转3D

3D资源整合

主要功能

该系列产品包括铝合金折叠床、沙发床、吸顶式折叠床、钢质双层床、钢质单层床、钢丝床等。

铝合金折叠床、沙发床、吸顶式折叠床主要用于豪华邮轮、客滚船。

折叠床安装在起居舱室舱壁上,可以折叠；

沙发床折叠后可以替代沙发使用,开启可以当床使用；

吸顶式折叠床可以收进天花板,开启与闭合具有助力缓冲功能充分利用和节省了船舶起居空间,安全、方便、

美观。

每个系列产品都能满足静载荷、动载荷及疲劳试验等内控标准,使用寿命可达20年以上,因产品品质高端、

价格合理,产品一经推出,迅速占领国内市外市场，在多个豪华邮轮项目上投入使用，成为国内最大的船用折

叠床的供应商。

Bed series include Pullman bed, sofa bed, ceiling Pullman bed, steel bunkbed, steel 
single bed and spring bed.
They are mainly used for luxury cruise ships and ro-ro passenger ship.
Pullman bed is installed on bulkhead of cabin, it can be fold up and down. 
Sofa bed can be used as sofa when fold up and as bed when down. 
Ceiling bed can be colsed into ceiling. They make full usage of space in cabin and with 
safe, convenient and decorative feature. 
Each series of products can meet the internal control standard of static load, dynamic 
load and fatique test in our company standard and service life can reach more than 20 
years. Those kinds of products quickly occupy the domestic market once launched 
because of the high quality and reasonable price. 







Each products of bed series can meet the internal control standrad of static load, 
dynamic load and fatigue test.Service life can reach more than 20 years. 

静载荷试验 ｜ Static Load Test
350KGS



动载荷试验 | Dynamic Load Test
85KGS

经测试后，床体结构中无永久变形、焊缝裂纹或紧固件松动。床体上下折叠平稳，无异
常噪音和振动。经测试，加载和卸载过程中，床体终端部区域的偏差数值为0mm。

There is no permanent deformation, weld crack or loosening of fasteners in the 
structure . The bed can be folded up and down smoothly and no abnormal noise and 
vibration after test. Measure the deflection on the end region during load and unload 
process and value is 0mm.

疲劳实验 | Fatigue Test
使用寿命 Service life：
5次/天*365天/年*20年=36500次 | 5times/day*365days/year*20years=36500times
开合次数 Openning and closing times： 40000次 | 40000 times

开合36500次后拆下检查关键部件的磨损和变形。床身结构无永久变形、焊缝裂纹、紧固件松动
等情况，床身上下折叠平稳，经检测无异常噪音和振动。气泵橡胶垫片和轴销磨损轻微。

Disassemble the pullman bed after 36500 fold up-down and check the wear and deformation of 
some key component. There is no permanent deformation, weld crack or loosening of fasteners 
in the structure .The bed can be folded up and down smoothly and no abnormal noise and 
vibration after test. The rubber gasket and shaft pin of air pump was mild wear.



摇摆实验 | Vibration Test

摇摆角度 Vibration Angle:：±25°
实验方法 Experimental Method：15秒/周期 | 15S/Cycle

在摇摆过程中无异常开启现象。
There was no abnormal opening during the vibrating process.

实验数据 | Test datasheet

实验得到的数据受到了国内外客户的高度认可。
Our bed series  are highly recognized by foreign and domestic clients.

序号
No.

内容
Content

参数
Parameter

备注
Remark

实验结果
Test Result

1 外形尺寸
Dimension 2000*800mm 床框内框尺寸

Inner Dimension of Bed Frame OK

2 产品重量
Weight 34.5kgs 不含床垫

Without metress OK

3
上铺安装高度

Upper Mounting 
Height

1300mm
床框下沿距地面高度

Height between floor and bottom 
of bed frame

OK

4
下铺安装高度

Lower Mounting 
Height

400mm
床框下沿距地面高度

Height between floor and bottom 
of bed frame

OK

5
开合次数

Openning and Closing 
Times

40000次

使用寿命大于20年 5次/天

*365天/年*20年=36500次
Service Life more than 20years

5times/day * 20years=36500times

开合36500次后拆下检查关键部件的磨损和变形。床身结构无永久变形、
焊缝裂纹、紧固件松动等情况，床身上下折叠平稳，经检测无异常噪音
和振动。气泵橡胶垫片和轴销磨损轻微。

Disassemble the pullman bed after 36500 fold up-down and 
check the wear and deformation of some key component. There 
is no permanent deformation, weld crack or loosening of 
fasteners in the structure .The bed can be folded up and down 
smoothly and no abnormal noise and vibration after test. The 
rubber gasket and shaft pin of air pump was mild wear.

6 摇摆实验
Vibration Test ±25° 15秒/周期

15S/Cycle
在摇摆过程中无异常开启现象。
There was no abnormal opening during the vibrating process.

7 动载荷
Dynamic Load 85kgs 300mm高自由落体

Free Fall at 300mm
经测试后，床体结构中无永久变形、焊缝裂纹或紧固件松动。床体上下
折叠平稳，无异常噪音和振动。经测试，加载和卸载过程中，床体终端
部区域的偏差数值为0mm。

There is no permanent deformation, weld crack or loosening of 
fasteners in the structure . The bed can be folded up and down 
smoothly and no abnormal noise and vibration after test. 
Measure the deflection on the end region during load and 
unload process and value is 0mm.

8 静载荷
Static Load 350kgs 保持30分钟

Loaded 30mins





生产流程
Production Process



选材精良
Excellentmaterial selection

自动化激光切割
Automatic laser cutting

自动化数控冲
Automatic impacting

数控折弯
Automatic bending



自动化焊接
Automatic welding

自动化打磨
Automatic grinding

自动化喷塑
Automatic powder spraying

自动化喷塑
Automatic powder spraying





合作项目
Cooperation project















                  

1. 具备独立自主研发产品的能力，其中折叠床、沙发床和吸顶
式折叠床是我们公司研发的专利产品；

2. 从来料到组装等一整套完整工序都是在我们工厂独立完成，
且关键工序都采用自动化生产、质量可控；

3. 拥有自主研发的全球最先进的自动化折叠床疲劳（寿命）试
验台、摇摆试验台，可对折叠床使用状态进行模拟试验，折叠
床的关键部件全部得到可靠性验证，其他试验如动载荷试验、
静载荷试验、盐雾试验、色差检验等全部按公司内控标准进行，
检验标准高于同行；

4. 拥有与多个国外豪华游轮配套项目的合作经验，所服务的都
是高端客户，可以满足客户对于高端产品的各种需求；

5. 供货周期短，处理售前、售后问题迅速。

1. Have the ability of independent research and development of 
products, in which the Pullman bed, sofa bed and ceiling pullman bed 
is our company's patented products;

2. The whole process from material to assembly is done independently 
in our factory；

3. We have independent research and development of the world's 
most advanced automatic Pullman bed of fatigue test for lifetime and 
vibration test platform, able to carry on the simulation test of Pullman 
bed`s usage state, all the key parts of the Pullman bed have been 
reliability verified. Other test such as dynamic load test, static load test, 
salt spray test, chromatic aberration inspection, etc all according to our 
company internal control standard inspection and our standards are 
higher than peers;

4. With the experience of cooperating with a number of foreign luxury 
cruise projects, our service can meet a series of high-end customer 
requirements for high-end products;

5. Short supply cycle, dealing with pre - sale, after - sale problems 
quickly.

 



期待与您达成合作

地址: 中国（安徽）自由贸易试验区芜湖片区永昌路10号
Add: No.10 Yongchang Road, Wuhu District, Pilot Free 
Trade Zone (Anhui) China,241000
Tel: 86-553-5223351     Phone: 86-13675539879
Website: www.shipe126.com
E-mail: xp321520@163.com

THANKS FOR WAHCHNG


